
Maijs sācies darbīgi 

 

Maijs Mārupes uzņēmēju biedrībai sācies sevišķi darbīgi – pirmajās divās nedēļās jau 

notikušas divas valdes sēdes un pirmā kopīgā tikšanās ar Mārupes novada domes 

deputātiem. Biedrības valdes sēdes notika 9. un 14. maijā, savukārt tikšanās novada 

domē – 16. maijā. 

 

Kopsaucēji atrasti. 

Nozīmīgs solis tika sperts sadarbības veicināšanā ar vietējo izpildvaru. Kupli 

apmeklēta bija uzņēmēju tikšanās ar Mārupes novada domes deputātiem 16. maijā. 

Par domes aktualitātēm ar uzņēmējiem dalījās domes priekšsēdētājs Mārtiņš Bojārs, 

priekšsēdētāja vietniece Līga Kadiģe, domes deputāti Ira Dūduma, Diāna Orleāne, 

Arvīds Mūrnieks, Aleksandrs Mihailovs, Eduards Gribovskis, Jānis Lagzdkalns, 

Modris Spuģis, Anita Grope, Edgars Jansons, kā arī Arnis Āķis un Pēteris Pikše, kuri 

vienlaicīgi ir arī Mārupes uzņēmēju biedrības dalībnieki.  

 

Viens no aktuālajiem sadarbības jautājumiem ir līguma noslēgšana starp uzņēmēju 

biedrību un novada domi. Tāpēc tikšanās laikā tika pārrunāti jautājumi, kas būtu 

jāatspoguļo sadarbības līgumā. Piemēram, operatīva informācijas apmaiņa par domes 

publiskajiem iepirkumiem, uzņēmēju klātbūtne novada attīstības jautājumu lemšanā, 

regulāra dalība domes komiteju sēdēs, sadarbība nodarbinātības veicināšanas 

jautājumos un uzņēmēju līdzdalība novada sabiedriskajā dzīvē. Lai arī abas puses 

atzina, ka līdzšinējā sadarbība ir ļoti apmierinoša, domes priekšsēdētāja personīgais 

atbalsts domes un biedrības attiecību juridiskajai formalizēšanai dod papildus 

garantijas, ka sadarbības līgums tiks noslēgts jau tuvākajā laikā. 

 

Atbalstu guva domes priekšsēdētāja aicinājums uzņēmējiem iesaistīties šobrīd lielākā 

Mārupes attīstības projekta - Eiropas Savienības Kohēzijas fonda līdzfinansētā 

„Ūdenssaimniecības pakalpojumu attīstība Mārupē” - sabiedriskajā uzraudzībā. 

Biedrības valde apņēmās šo iniciatīvu popularizēt savu biedru starpā, tādejādi 

rūpējoties par papildu nodrošinājumu veicamo būvdarbu kvalitatīvai izpildei. 

 

Mārupes novada domes izpilddirektors Ivars Punculis pauda atbalstu uzņēmēju 

interesei par operatīvu un savlaicīgu informācijas iegūšanu par domes izsludinātajiem 

publiskajiem iepirkumiem. Biedrības pārstāvji apstiprināja gatavību regulāri sekot 

izsludinātajiem iepirkumiem un iesniegt savus piedāvājumus. 

 

Tikšanās laikā Mārupes uzņēmējiem bija arī iespēja uzklausīt Nodarbinātības Valsts 

aģentūras Rīgas reģionālās filiāles vadītājas D.Odītes sniegto informāciju par 

uzņēmēju iespējām izvietot savas vakances aģentūras informatīvajās datu bāzēs, kā arī 

pieteikties jauniešu un cilvēku ar īpašajām vajadzībām nodarbināšanai un saņemt 

NVA finansiālu atbalstu minētajām aktivitātēm. 

Sadzird uzņēmēju balsis 



„Mārupes uzņēmēju” izvietotais informatīvais stends novada domē ir atradis 

pielietojumu. Pēc biedrības valdes aicinājuma, jau vairāki uzņēmēji ir izvietojuši savu 

preču un pakalpojumu īpašos piedāvājumus un sludinājumus. Kā jau agrāk ziņots, 

informāciju, ko organizācijas biedri vēlas darīt zināmu sabiedrībai un izvietot 

Mārupes novada domē, var sūtīt uz biedrības e-pastu marupesuznemeji@inbox.lv . 

 

Par simbolisku samaksu – 5 latiem – Mārupes uzņēmēji var izvietot savus reklāmas 

banerus arī biedrības interneta mājas lapā www.marupesuznemeji.lv  

 

Ņemot vērā novada ekonomiski aktīvo iedzīvotāju kūtrumu aptaujas anketu 

aizpildīšanā, biedrības valde nolēma aktīvāk iesaistīties novada ilgtermiņa stratēģijas 

2013. – 2026. gadam izstrādē, izplatot elektronisko aicinājumu biedriem paust savu 

viedokli gan aizpildot anketas, gan piedaloties iedzīvotāju forumos, kas notiek visos 

četros novada ciematos. 

 

Mārupes uzņēmējus varēsim sastapt klātienē novada „Bērnu svētkos” 27. maijā 

Jaunmārupē. Būs arī konfektes  
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